
Vragen voor het vragen kwartier van de raadsvergadering d.d. 26 september 2011: 

Gelezen het wetsontwerp, ingediend 's avonds d.d. 21 september 2011 en van kracht zijnde d.d. 22 
september 2011, door minister PH Donner van BZ, met als strekking dat er gewoon betaald dient te 
worden voor de ID kaart de navolgende vragen: 

A. Is het college bereid de uitspraak te doen, dat bij afwijzing door de tweede en mogelijkerwijze 
de eerste kamer, de termijn die vanaf 22 september tot aan de besluitvorming, de gedane 
betalingen te bezien als voorlopig? 

B. Is het college bereid tot aan besluitvorming een standaard bezwaarschrift uit te reiken aan 
aanvragers van een ID kaart, en zo nee waarom niet? 

C. Is het college het met ons eens dat er sprake is van een mogelijke nog grotere inkomens 
derving als er een negatief besluit valt, en welke acties onderneemt het college? 

D. Is het college het met ons eens dat dit wetsvoorstel, mensen met een minimum inkomen nog 
zwaarder belast, en dat dit een onwenselijke situatie is? 

E. Neemt het college de eerder gestelde vragen van de SP omtrent de ID kaart mee? 

F. Is het college het met ons eens dat de eerder gestelde vragen niet allemaal behoeven te worden 
beantwoord? Gaarne motivatie hieromtrent 

G. Is het college het met ons eens dat de handelwijze en de snelheid waarmee tot uitvoering is 
overgegaan bij een wetsvoorstel toe te juichen is en dat de SP dit mag verwachten van alle 
wetsvoorstellen? 
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